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írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor újítják fel a szanazugi utat?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!
Választókerületem, s benne kiemelkedően Doboz, különbözik abban az Alföld legtöbb
településétől, hogy olyan természeti értékekkel rendelkezik, amelyet nem csak a síkvidéket
rózsaszín szemüvegen át néző és láttató nagy magyar költő, Petőfi Sándor látna szépnek . A
nagyközséget az egykori ártéri tölgyerdők maradványai veszik körül, bennük világszínvonalú
vadállománnyal, különösen ismertek és vágyottak a vadászok számára az itteni dámvadak . A
településtől nem messze folyik össze a Fekete- és a Fehér-Körös, s ez a terület, Szanazug
kedvelt üdülőhely. A Dobozról Szanazugba vezető út azonban nem méltó ahhoz a természeti
szépséghez, ami körülveszi, sőt olyan rossz állapotú, hogy elriasztja az erre járókat . Tavaly
Szili Katalin házelnök átadott egy rövid felújított szakaszt, az azonban belterületen fekszik, s
nem jelent megoldást a problémára . A település rossz anyagi helyzetű, önhikis
önkormányzata saját erőből nem tudja megoldani az út korszerűsítését, pedig az
idegenforgalom fejlesztése kitörési pont lehetne az átlagon felüli munkanélküliséggel küzdő
falunak .

Tisztelt Miniszter úr!
Szerepel-e a tárca terveiben a Doboz-Szanazug út felújítása?
Amennyiben nem, milyen pályázatai vannak a GKM-nek, amelyek segítségével és
egyéb források bevonásával megvalósítható lenne a beruházás?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2006 . 01 . 16 .
Tisztelettel
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